

## 申請外僑居留證應備文件及費用

1. 申請表一份。
2. 一寸照片二張(申請展延及重入國許可者免附)。
3. 護照暨居留簽證正、影本各一份，正本驗畢後發還。
4. 相關證明文件：
  - (1)應聘工作或投資者：目的事業主管機關核准函正、影本各一份(正本驗畢後發還)及在職證明。
  - (2)來華留學者：學生證或在學證明書正、影本各一份(初次申請者，得以入學通知書替代)。
  - (3)來華傳教者：  
在臺宗教團體出具之邀請函或相關證明文件。  
宗教團體立案證明書影本一份。
  - (4)依親生活者：親屬關係證明正本、影本各一份，(如出生證明、結婚證書、所依親屬戶口名簿、三個月內之戶籍謄本或外僑居留證等)。
5. 費用：一年期 1000 元；二年期 2000 元；三年期 3000 元；僑生：一年期 500 元。

### 注意事項：

- \*未於期限內辦理展延者，主管機關得註銷其外僑居留資格，並限令出國。
- \*居留外僑得於申請外僑居留證時，同時申請重入國許可(僑生除外)。

## Documents & Fee Required for Alien Resident Certificate Application

1. An application form.
2. Two photos (1"×1.5"). (Only for the new ARC applicant.)
3. The original and one photocopy of the passport, including the resident visa. The original will be returned after verification.
4. The following documents, as appropriate:
  - (1) Employees or investors: The original and one photocopy of the official letter of approval issued by the competent authority (the original will be returned after verification), and the employment certificate.
  - (2) Students: The original and one photocopy of the student card or the enrollment certificate issued by a university or college accredited by the Ministry of Education. (First-time applicant may submit the official letter of admission instead.)
  - (3) Missionaries:  
The original and one photocopy of an official letter of invitation or related certificates from the religious institution in Taiwan.  
One photocopy of the legal registration certificate of religious institution.
  - (4) Dependents: The original and one photocopy of the relationship documents, such as a birth certificate, a marriage certificate, a transcript of household registration, an Alien Resident Certificate, etc.
5. Fee: 1 year: NT\$ 1,000; 2 years: NT\$ 2,000; 3 years: NT\$ 3,000; Overseas Chinese student: NT\$ 500.

### Notes:

- \* Failure to extend the ARC before the expiry date will result in automatic cancellation of the ARC and mandatory deportation.
- \* Any resident alien (except an Overseas Chinese student) who applies for an Alien Resident Certificate may complete an application for a reentry permit at the same time.